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KKKKKororororortessem :tessem :tessem :tessem :tessem :
GeGeGeGeGevvvvvaaraaraaraaraarlijk cirlijk cirlijk cirlijk cirlijk circus met rcus met rcus met rcus met rcus met radioac-adioac-adioac-adioac-adioac-
tief Radium- 226 gesloten.tief Radium- 226 gesloten.tief Radium- 226 gesloten.tief Radium- 226 gesloten.tief Radium- 226 gesloten.
Radioactief tuig 2 werkdagen na tussenkomst
van Morsum Magnificat opgehaald.

Betekom / Kortessem
18 december 2006

Het onbekende maar gevaarlijk
radioactief element, dat in de loop
van oktober 2006 in een container
van de gemeente Kortessem terecht
kwam en 2 keer door schroot-
handelaar NEFER (Zutendaal) werd
teruggestuurd, is vandaag opge-
haald.

Arbeiders
verkeerd geïnformeerd.
Enkele arbeiders die we deze morgen
op het containerpark hebben gespro-
ken zijn er niet gerust in, “het hele
zaakje duurt al 8 weken en we worden
niet geïnformeerd” zeggen ze.
“De Dokter die op verzoek van de
medische dienst van de gemeente
één en ander is komen uitleggen,
heeft ons gerustgesteld en zei dat de
stralingen van die bron zelfs niet door
de opperhuid doordringen” !

Encare.
De gemeente Kortessem doet voor
haar geneeskundige dienst beroep op
Encare Prevent vzw te Hasselt en,
toeval of niet, de milieucoördinator
van het schrootbedrijf NEFER te
Zutendaal (die de schrootcontainer tot

twee keer toe terugstuurde),  wordt
ook door ENCARE geleverd !
Voor de problematiek met het radioac-
tief materiaal en de meetpoort bij
NEFER, verschuilt de Manager van
NEFER (K.E.) zich achter die milieu-
coördinator Rik Verstraeten.

Dokter Pozen
“suste” de arbeiders.

MM nam uiteraard contact met Dr.
Pozen van Encare die, volgens de
arbeiders van het containerpark die
we spraken hen had gerustgesteld
door te stellen dat de straling niet
schadelijk zou zijn geweest en zelfs
niet door de huid zou dringen.
Nadat we de “dokter” hadden

geconfronteerd
met zijn
uitspraken
werd het, zoals
verwacht, een
moeizaam
gesprek. We
stelden
onomwonden
dat Bèta en
Gamma stralen
door hun hoge
energie (Bèta
690 KeV en

Gamma 609 KeV) wel degelijk een
gevaar inhouden en dat de stralen
zelfs door lood en dun beton
doordringen.
Dokter Pozen vond dat overdreven en
is van mening dat, ook al is het waar

Aluminium     Lood            Beton

Bron FANC

Dit was van toepassing te Kortessem

wat Morsum Magnificat beweert, deze
zaken niet hoeven te worden gemeld
aan de arbeiders,  dat zou maar
onrust veroorzaken !!
Hij ontkent dat hij zaken wil
toedekken en vindt het voldoende dat
de arbeiders door Encare worden
“opgevolgd”.

Urinestalen.
Wanneer we hem confronteren met de
nutteloosheid van het onderzoeken
van urinemonsters worden we, nog
maar eens, bestempeld als agressief

wat,
volgens Dr
Pozen,
ongepast
zou zijn.
Wij vinden
het echter
meer
ongepast
dat
“dokter”
Pozen
onjuiste
informatie
verstrekt
aan
mensen
die,
mogelijk,
besmet
werden

met Bèta en/of Gamma stralen, want
dát getuigt van ondeskundigheid.

Als we stellen dat hetgeen ons vooral
verontrust niet de straling maar de
besmetting is, wordt hij helemaal
onaanspreekbaar en wenst ons verder
nog een goede dag, waarna de
verbinding wordt verbroken.

Geen
beschermingsmiddelen.

Behalve gewone werkhandschoenen,
droegen de arbeiders geen andere
beschermingsmiddelen, of ze allemaal
handschoenen droegen is nog maar de
vraag, degene die ze droegen werden
nadien in de container gesmeten.
Rokers tussen de arbeiders, hebben
ook een sigaretje opgestoken, of ze
hun handen na die klus hebben gewas-
sen kunnen ze niet meer zeggen....

lees ook blz 9

Drie dagen nadat Morsum Magnificat op de proppen kwam is het tuig
tot tevredenheid te Korterssem, al weggehaald, rechts R.Wagemans
mileuambtenaar te Kortessem
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Er was afwrijfbare besmetting en er
was onvoldoende of geen bescherming
er is dus mogelijke besmetting.

Diverse vragen.
Alhoewel Burgemeester PHILTJENS
gelijk heeft wanneer hij zegt dat
Kortessem er van uitgaat dat ze
beroep hebben gedaan op specialisten
pmdat het eigen personeel de materie
niet kent, heeft Morsum Magnificat
diverse vragen omtrent de afwikke-
ling van het werk van de
“Professionelen”, ook vandaag is dat
weer eens duidelijk geworden.
Enkele voorbeelden :

Meten van
verpakkinggen
op besmettingen.
De deskundige van Aib-Vinçotte-
Controlatom was al vanaf het begin
zeer nerveus.
Toppunt was dat de deskundige het
150L vat van Belgoprocess op besmet-
ting ging meten, zonder wrijfmonster
te nemen, gewoon met de detector
even het vat (langs de binnenkant)
aflopen, onzin en waarom ?
Een voertuig dat Belgoprocess verlaat
moet sowieso gemeten worden en
Belgoprocess levert daarvoor zelfs een
attest af !
Trouwens, gezien de invloed van de
achtergrondstraling zou een wrijf-
monster in dergelijke omstandigheden
nooit fatsoenlijk gemeten kunnen
worden, er werd trouwens niet eens
een wrijfmonster genomen !

Geen
vervoerdocument.
Behalve het feit dat sommige radio-
actief besmette delen in een
“Uitgezonderde verpakking” onder UN
1510 werden gestopt, heeft de klant
een document ondertekend, maar
deze (Gemeente Kortessem) kreeg
geen kopie van het ondertekend
stuk.
Zelfs een vervoerdocument waarvan
de afzender de opdrachtgever is werd
niet afgeleverd.
We hebben daaromtrent vragen
gesteld bij het N.I.R.A.S. (Marnix
Braeckeveldt) omdat de vervoerder
LUC VAN STAEY personeel van
BELGOPROCESS is en dat is de onder-
aannemer van N.I.R.A.S.
M.Braeckeveldt vond dat ook niet
normaal en zegde dat hij dat zou
nazien.

De schroothandelaars
blijven pal achter
hun zienswijze staan.
Wat we al op 17 december 2004
hebben vastgesteld, is vandaag nog
eens door COBEREC bevestigd, de
schroothandelaars willen doodeenvou-
dig niet de financiële dupe zijn van
het dumpen van radioactief mate-
riaal.
JOHAN VERMOESEN die Boudewijn
Misselyn opvolgt tapt exact uit het-
zelfde vaatje, in ruil voor het niet
terugzenden wil COBEREC dat hun
leden een vergoeding krijgen, dus ook
hier niet zoals de Burgemeester van
Beringen ; Obstructie tegen de regels
van het F.A.N.C. !
In het geval van Kortessem gaat de
stelling van COBEREC niet op, de
afzender was gekend en de gemeente
Kortessem zou zeker niet geweigerd
hebben zegt de milieuambtenaar
R.WAGEMANS.
JOHAN VERMOESEN maakt er zich
vanaf met de kwinkslag dat hij de
precieze omstandigheden bij NEFER
niet kende, er zich dan ook niet kan
over uitspreken.

Politiek werk.
Niet alleen bij COBEREC wordt naar de
politiek verwezen, de schroot-
handelaars proberen het financieel
laken via de politiek naar zich te
trekken, misschien wel (deels) terecht
wat de niet identificeerbare afzenders
betreft, maar daar belet nog altijd
niet dat de bestaande regelgevingen
niet moeten gerespecteerd worden.
Als er een radioactieve bron wordt
ontdekt waarvan de eigenaar niet kan
gevonden worden, dan hebben we nog
altijd het NIRAS die radioactief
materiaal moet opruimen, daarmee
komen we dan opnieuw in het poli-
tieke arena.
Johan VERMOESEN verwijst ook naar
het feit dat de schroothandelaars
vanaf 1 januari 2007 ook apparaten
uit de meet- en regeltechniek moeten
accepteren, dat gaat niet over kleine
apparaatjes, maar ook grotere toe-
stellen, zoals radiologische.
COBEREC heeft ook al enkele politieke
paden bewandeld, maar ik denk dat
de pers hier ook een belangrijke rol
kan spelen.

Philppe De Coene.
Een politicus die in het dossier van
het hoploze en te reorganiseren
F.A.N.C. Voorzitter is van de werk-

groep “ Nucleaire Veiligheid “, is qua
fundamentele aanpak van het Agent-
schap Nucleaire Controle in feite de
politus die zijn steentje kan bijdra-
gen.

De werkzaamheden van de werkgroep
worden vanaf de 2e week van januari
terug hervat, er zijn daar al verschil-
lende <lastige> personen komen
getuigen, dat het F.A.N.C. een “puin-
hoop” is, wist ik al vóór de samenstel-
ling van de werkgroep.

Ook andere politici hebben ondertus-
sen naar aanleiding van onze berichten
aandacht aan het probleem van het
radioactief afval in de schroot ge-
schonken, Vlaams Minister KRIS
PEETERS (alhoewel het over een
Nationale materie gaat) wordt alvast
op de rooster gelegd, maar of de
Minister er een kleurtje zal van krij-
gen betwijfelen we ten zeerste.

Parket.
De recente problemen duiden aan, dat
het F.A.N.C. nog altijd schromelijk te
kort schiet in de bescherming van de
bevolking tegen de gevaren van de
ioniserende stralingen én de besmet-
tingen.
De schroothandelaars hebben op 17
december 2004 al gezegd, dat zij de
containers met radioactief materiaal
zouden terugzenden en dat gebeurt
effectief ook, het FANC is niet in staat
om aan toestanden zoals te Kortessem
(en Beringen) een mouw te passen.
We vernemen, dat er opnieuw een
dossier naar het Parket zal worden
gestuurd.

Ook bij de brandweer
moet ingegrepen worden.

We hadden een gesprek met ontslag-
nemende Nationaal Voorzitter  Donald
WITHOUCK, de Brandweercommandant
van Roeselare.
In de wandelgangen doet het verhaal
de ronde, dat Donald als Voorzitter
opstapt om zich beter te kunnen
concentreren op het werkt te
Roeselare zelf, maar dat gelooft deze
redactie niet.
De reden ligt wel degelijk omdat de
brandweer nog altijd  niet aan hervor-
ming toe is.

Erik Verbeeck
Wordt vervolgd.


